
PROTOKÓŁ Nr VII/19 

z obrad VII sesji Rady Miejskiej w Dąbrowie Białostockiej  

z dnia 30 kwietnia 2019 roku 

 

 Obrady sesji odbyły się w Sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Dąbrowie 

Białostockiej. Obrady rozpoczęto o godz. 10:00. 

 Protokół z obrad sporządziła Marcińczyk Anna – pracownik urzędu. 

 Obrady otworzył i poprowadził Przewodniczący Rady Miejskiej – Adam Wojteczko. 

 Przewodniczący obrad na podstawie listy obecności stwierdził, że obrady są 

prawomocne i bierze w nich udział 15 Radnych.  

Przewodniczący Rady zwrócił się do Radnych z zapytaniem o zmiany do porządku 

obrad, który przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad VI sesji Rady Miejskiej. 

4. Zgłaszanie interpelacji pisemnych i wniosków przez Radnych. 

5. Sprawozdanie z realizacji gminnego programu przeciwdziałania przemocy w 

rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie za rok 2018.  

6. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2018 rok. 

7. Sprawozdanie Burmistrza Dąbrowy Białostockiej z prac organu wykonawczego 

za I kwartał 2019 r. a zwłaszcza z wykonania uchwał. 

8. Analiza stanu gospodarki odpadami komunalnymi na terenie Gminy Dąbrowa 

Białostocka za 2018 rok. 

9. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi 

za 2018 rok. 

10. Rozpatrzenie i przyjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie gminy na 2019 rok, 

b) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrowa Białostocka 

na lata 2019 – 2030. 

11. Sprawy różne i odpowiedzi na wnioski. 

 

Przewodniczący obrad poinformował, że obecni są przedstawiciele firm zajmujących 

się przesyłem, instalacją i przetwarzaniem gazu ziemnego, którzy przedstawią swoje oferty. 

Przewodniczący obrad zwrócił się do Radnych o przyjęcie porządku obrad. Za 

porządkiem głosowało 15 Radnych. Porządek został przyjęty jednogłośnie. 

Dyrektor Oddziału Polskiej Spółki Gazowniczej w Białymstoku przedstawił koncepcję 

wykonania sieci gazowej na terenie miasta. Pewne kroki zostały już podjęte, a gmina 

Dąbrowa została wybrana na podstawie przygotowanych i złożonych ankiet.  

Radny Jedliński: jak wygląda ogrzewanie gazem w stosunku do innych paliw, czy 

będzie korzystniej? 

PSG: ogrzewanie domu jednorodzinnego to koszt ok. 3,5 tys. zł rocznie plus 

dodatkowo produkcja ciepłej wody.  

Radny Jedliński: czy taki gaz może być wykorzystywany do kuchenek? 

PSG: jak najbardziej, tylko trzeba będzie wymienić dysze dostosowane do 

odpowiedniego rodzaju gazu, bo w butlach jest propan butan a my oferujemy gaz ziemny. 

Radny Adaszczyk: czy rurociąg będzie biegł chodnikami, jak ma to wyglądać 

technicznie?  

PSG: rurociąg będzie położony w pasie drogowym na głębokości 1 m. jesteśmy po 

wybudowaniu siedzi zobowiązani do nadzoru nad nią i właściwą jej eksploatacją. Będzie 

funkcjonować pogotowie gazowe, które zapewni bezpieczeństwo na wysokim poziomie.  



Radny Sanik: jaka jest żywotność sieci? 

PSG: w Białymstoku mamy siec od 1960 roku. Teraz są nowe technologie, rury są 

niezniszczalne a dla zabezpieczenia układane są w specjalnych otulinach.  

Radny Jedliński: czy stacja będzie zlokalizowana na terenie byłej smołowni? 

Burmistrz: tak, w tym miejscu planujemy budowę stacji. Jesteśmy na etapie zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego.  

Radny Jedliński: czy spółka planuje wykup działki czy będzie inna forma 

użytkowania? 

PSG: zależy jaka będzie umowa i jakie negocjacje przeprowadzimy z Burmistrzem. 

Potrzebujemy działki o pow. 3000 m
2
 i nie przewidujemy większych problemów w 

przeprowadzeniu całej zaplanowanej procedury.  

Radny Jedliński: czy nie będzie to uciążliwe sąsiedztwo dla innej działalności jaka być 

może powstanie na sąsiednim terenie? Jakie przeznaczenie dla innych działek planuje 

Burmistrz? 

PSG: nie będzie problemu. W Augustowie stacja znajduje się w centrum strefy 

ekonomicznej, gdzie swoje siedziby mają tez inne zakłady.  

Radny Jedliński: na jakiej podstawie wybrano nasz obszar do budowy gazociągu? 

PSG: wyboru dokonano na podstawie złożonych przez mieszkańców ankiet, ale 

informuję że istnieje możliwość dalszej rozbudowy sieci. Zawsze bierzemy pod uwagę 

efektywność ekonomiczną.  

Sołtys Karaś: na działce, o której jest mowa znajdują się zakopane pokłady smoły. 

Jestem w stanie pomóc i wskazać gdzie, gdy rozpoczną się prace ziemne.  

PSG: zlecimy wykonanie badania gruntu a gdy pojawią się trudności będziemy 

reagować. 

Radny Bałdowski: czy umowy będą podpisane z mieszkańcami na czas określony czy 

nie? 

PSG: jedna umowa będzie na przyłącze + szafa, a droga umowa będzie na sprzedaż 

gazu. 

Radny Truchanowicz: czy przewidujecie państwo opracowanie koncepcji także na 

teren gminy a nie tylko na miasto? 

PSG: jeśli będzie się opłacało to na pewno tak, bo na dzień dzisiejszy nie mamy takich 

planów.  

Radny Kułak: czy opłatę za przyłącze i zakup oraz dostosowanie sprzętu pokrywa 

indywidualny odbiorca?  

Burmistrz: koszty na wykonanie instalacji od szafki do budynku oraz pozwolenie na 

budowę pokrywa indywidualny odbiorca. 

Radny Kułak: czy państwo wykonujecie także instalację wewnętrzną? 

PSG: nie możemy ale na rynku jest dużo firm które w tym się specjalizują. 

Radny Bałdowski: czy będzie stworzony jakiś posterunek, który będzie reagować w 

czasie awarii? 

PSG: jeszcze o tym nie myślimy, to wszystko jest przed nami. 

Radny Jedliński: kiedy to będzie robione, czy nie będzie zagrożenia w przerwaniu 

realizacji inwestycji? 

PSG: jedynym zagrożeniem może być nieznalezienie projektanta na zaprojektowanie 

sieci. Jak wszystko pójdzie dobrze to jeden odcinek będziemy w stanie wykonać do 

października 2020 r. i podłączyć pierwszych odbiorców. Mamy wykonawców na położenie 

rurociągu. Gdyby zgłosił się kolejny chętny na podłączenie to bylibyśmy w stanie w ciągu 

kilku miesięcy na jego podłączenie do sieci.  

 

Obecny był także przedstawiciel firmy Green Investment oferujący wykorzystanie 

gazu poprzez kogenerację jako ciepło do ogrzewania mieszkań.  Zajmują się budową stacji 



kogeneracyjnej i sieci ciepłowniczej i wytwarzają dwa produkty energię elektryczną oraz 

ciepło.  

Radny Jedliński: jak to się ma do tego co powiedział nam przedstawiciel PSG? 

GI: my bez stacji gazowej nic nie zrobimy, musimy współpracować. Realizujemy 

inwestycje w tych miejscach gdzie jest rura z gazem. W przypadku naszej działalności 

kwestia ekonomiczna także ma znaczenie. Zamiast wozić gaz cysternami położona będzie 

rura i stworzona sieć pod przyszłą inwestycję. Powstanie też instalacja dostarczająca ciepło do 

ogrzewania mieszkań. Jesteśmy firmą inżynierii technologicznej i finansowej, dbamy aby 

zakup gazu był jak najtańszy i aby sprzedaż tego co wyprodukujemy była adekwatna. Ile 

będzie kosztować ciepło, zależy to od tego jak duża będzie sieć.  

Burmistrz: jaki będzie koszt doprowadzenia ciepła wielorodzinnych domów a jaki do 

jednorodzinnych. Jaki koszt podłączenia? 

GI: będzie doprowadzone do każdego mieszkania a koszt będzie zależał od długości 

sieci.  

Radny Jedliński: czego państwo oczekują od miny i urzędu? 

GI: oczekujemy deklaracji mieszkańców że będziemy mieli odbiorców i mam nadzieję 

że będzie to długa współpraca.  

Radny Jedliński: czyli doprowadzenie ciepła będzie prowadzone inną siecią? 

GI: tak, będą prowadzone odrębne prace projektowe. Będziemy współpracować z PSG 

i będziemy ich klientem.  

Radny Jedliński: jaka powierzchnia działki was interesuje? Czy niezbędne będzie 

prowadzenie zmian w planie zagospodarowania przestrzennego? 

GI: działka ok 5000 m 
2
, będzie też wymagane wprowadzenie zmian w planie 

zagospodarowania przestrzennego. Dzisiaj przedstawiam państwu możliwy do zrealizowania 

scenariusz.  

Radny Jedliński: jest obecna prezes PGKiM, czy będzie jakaś współpraca pomiędzy 

państwem i jaka jest pani opinia co do tych propozycji? 

Pani Prezes: inwestycja jest potrzebna szczególnie w mieszkaniach komunalnych, 

gdzie jest ogrzewanie piecowe. Takie rozwiązanie jest też konieczne w związku ze 

zmieniającymi się przepisami odnośnie emisji zanieczyszczeń. Konieczna jest zmiana 

ogrzewania mieszkań. Mój kontakt z firmą jest już wieloletni, kiedyś planowali wybudować 

na naszym terenie biogazownię ale nie wyszło. Chcą z nami współpracować i inwestować na 

naszym terenie. Byłyśmy na wyjeździe studyjnym i mogliśmy obejrzeć jak działa taka 

instalacja.  

Radny Jedliński: popieram takie działania, jednak mój niepokój budzi lokalizacja 

inwestycji. Kiedyś zmieniliśmy w planie miejscowym działkę pod zabudowę przemysłową. 

Czy planowana inwestycja nie będzie wchodziła w kolizję z innymi planowanymi przez 

burmistrza działalnościami na tym terenie? 

Pani Prezes: lokalizacja takiej inwestycji spowoduje rozwój przemysłowy i zachęci 

inwestorów. Stacja nie będzie stwarzała żadnych zagrożeń ani  uciążliwości.  

Radny Jedliński: w jaki sposób będzie prowadzona akcja rozprowadzenia sieci? Na 

kiedy zostanie mieszkańcom przygotowana taka informacja? 

GI: żeby oszacować zainteresowanie musimy zweryfikować koszty ekonomiczne. W 

II połowie maja jesteśmy w stanie przygotować informację dla mieszkańców przy współpracy 

z PSG.  

 
Do punktu 3.  

Przewodniczący obrad zwrócił się do Radnych o przyjęcie protokołu z obrad VI sesji 

Rady Miejskiej. Za przyjęciem protokołów głosowało 15 Radnych. Protokół został przyjęty 

jednogłośnie.  

 



Do punktu 4.  

Radny Jedliński: 

- co dalej ze szkołą w Nierośnie?  

- budowa drogi 673, znowu pojawiają się problemy z niesolidnością firmy. Wykonawca wie 

którędy ma puszczać ciężki transport ale kierowcy i tak korzystają z innych lepszych dróg 

niszcząc je. Należy wyciągnąć konsekwencje od osób łamiących ustalenia.  

- asfalt na Jasionówka kol. – jak sprawa z poprzednim wykonawcą drogi firmą Unibep, 

chodzi o naprawę uszkodzonej drogi. 

- na ul. Małyszówka kol. i Jasionówka kol. asfalt ma szer. 3m jaka powinna być tam 

prędkość pojazdów. Firma Strabag ustawia znaki z ograniczenia prędkości niedostosowane do 

warunków. Szybki ruch na tych drogach stwarza zagrożenie dla pieszych poruszających się 

poboczem. Burmistrz powinien zająć się tą sprawą.  

Radna Adamowicz: interpelacja pisemna. 

Radny Gładczuk: zapraszam na obchody uczczenia pamięci Gen. Godlewskiego.  

- zwracam się o wykonanie drogi do Kirejewszczyzny, byłem tam i widziałem, że droga jest 

w tragicznym stanie. Postarajmy się coś z tym zrobić. 

 

Do punktu 5. 

Sprawozdanie z realizacji gminnego programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie 

oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie za rok 2018 przedstawiła Pani Agnieszka Hońko 

Kierownik Zespołu MOPS. Sprawozdanie było omawiane na posiedzeniu komisji.  

Przewodniczący obrad zwrócił się do radnych o przyjęcie sprawozdania. Za 

przyjęciem głosowało 15 radnych. Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie.  

 

Do punktu 6. 

Ocena zasobów pomocy społecznej za 2018 rok przedstawiła Pani Hońko. Obowiązek 

przygotowania takiej oceny nakłada na ośrodek ustawa. Opiera się na systemie 

informatycznym i danych statystycznych. Zawiera szereg danych z zakresu działalności 

MOPS, jego finansowania i realizacji zadań. Dokument był omawiany na posiedzeniu 

komisji. 

 Przewodniczący obrad zwrócił się do radnych o przyjęcie sprawozdania. Za 

przyjęciem głosowało 15 radnych. Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie. 

 

Do punktu 7.  

Sprawozdanie Burmistrza Dąbrowy Białostockiej z prac organu wykonawczego za I 

kwartał 2019 r. a zwłaszcza z wykonania uchwał przedstawił Burmistrz Artur Gajlewicz. 

Przewodniczący obrad zwrócił się do radnych o przyjęcie sprawozdania. Za przyjęciem 

głosowało 15 radnych. Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie. 

 

Do punktu 8. 

Analiza gospodarki odpadami była omawiana na posiedzeniu komisji. Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący obrad zwrócił się do radnych jej przyjęcie. Za przyjęciem głosowało 15 

radnych. Analiza została przyjęte jednogłośnie. 

 

Do punktu 9. 

Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi za 2018 rok 

przedstawił Sekretarz Gminy Leszek Kiejko. Zadania realizowane są na podstawie 

przyjmowanego corocznie programu. Projekt programu jest podawany do konsultacji poprzez 

zamieszczenie na stronie Urzędu i stowarzyszenia mogą zgłaszać do niego uwagi. W 2018 r. 

wydatkowaliśmy na zadania programu 305 tys. zł. na podstawie ogłaszanych konkursów.  

 



Do punktu 10. 

Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie gminy na 2019 rok. 

 Projekt uchwały w powyższej sprawie przedstawił Sekretarz Gminy. Projekt uchwały 

był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji. Rada daje upoważnienie dla Burmistrz na 

udzielenie pożyczki dla Stowarzyszenia Produktu Lokalnego na realizację zadań związanych 

z grantem na promocję produktu lokalnego. Zwrot pożyczki zaplanowany jest na koniec 2019 

roku, brak tych środków nie stanowi zagrożenia dla naszego budżetu. Dokonano zmiany kwot 

wynikających z dotacji na zwrot akcyzy. 

Radna Adamowicz: czy w tej uchwale są zaplanowane podwyżki dla administracji? 

Burmistrz: to zadanie zostało wpisane do budżetu na 2019 rok, podwyżki będą od kwietnia 

2019 roku. 

Przewodniczący obrad zwrócił się do Przewodniczących poszczególnych komisji o 

zaopiniowanie projektu uchwały. Wszystkie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały.  

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. Za uchwałą głosowało 

15 Radnych. 

Uchwała Nr VII/49/19 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok została 

jednogłośnie. 

 

b) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrowa Białostocka na 

lata 2019 – 2030  

 Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. Projekt uchwały 

był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji. Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Przewodniczący obrad zwrócił się do Przewodniczących poszczególnych komisji o 

zaopiniowanie projektu uchwały. Wszystkie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały.  

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. Za uchwałą głosowało 

15 Radnych. 

Uchwała Nr VII/50/19 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Dąbrowa Białostocka na lata 2019 - 2030 została  podjęta jednogłośnie. 

 

 

Do punktu 9.  

Odpowiedzi na wnioski zgłoszone na sesji: 

Radny Jedliński:  

- składamy coroczne apele odnośnie wycinania krzaków na poboczach, czas zacząć je 

usuwać, 

Burmistrz: zostanie to wykonane przy pomocy pracowników interwencyjnych. Były 

rozmowy z Panią Prezes PGKiM o wypożyczenie rębaka do drewna. 

- częste pożary traw w lasku szpitalnym, strażacy mają utrudniony dojazd do tego miejsca bo 

porastają je krzaki i zwisają gałęzie drzew, zwrócić na to uwagę i na przyszłość umożliwić 

dojazd, 

Burmistrz: postaramy się poprawić drogę dojazdowa, na 2 maja zaplanowane są prace 

porządkowe w lasku co umożliwi dostępność do wszystkich newralgicznych miejsc. 

Radny Bałdowski (wniosek na piśmie nr OR.0003.5.2019) 

Radny Hajkowski (wniosek na piśmie nr OR.0003.3.2019) 

Radna Adamowicz (wniosek na piśmie nr OR.0003.4.2019) 

Burmistrz: na interpelacje odpowiedź była udzielona pisemnie. Odnośnie rewitalizacji 

Różanegostoku – przez wiele lat nic nie było tam robione. Postaramy się aby część 



chodników częściowo poprawić w miarę posiadanych środków, jednak zdajemy sobie sprawę, 

że potrzeby są ogromne. 

Radny Truchanowicz:  

- naprawa drogi Zwierzyniec Wielki – Kuderewszczyzna, jest to droga asfaltowa ale nie 

dokończona od lat 70-tych i stan jest tragiczny. Doprowadzić do poprawy jej stanu.  

Burmistrz: prowadzimy rozmowy ku temu aby powstała nowa nawierzchnia przy 

współfinansowaniu powiatu. 

Skarbnik: jesteśmy przed zatwierdzenie sprawozdania z wykonania budżetu za 2018 

rok, które zostało państwu rozdane. Otrzymacie jeszcze sprawozdania finansowe i bilanse.  

Burmistrz: w sprawie firmy Unibep – rozmawiałem z Panią Radcą, otrzymała cała 

dokumentację i ma podjąć stosowne kroki prawne.   

Radna Adamowicz: zrealizowano część wniosków jakie złożyłam, mam informację, że 

droga do Nowej Wsi też będzie naprawiona. Proszę aby pilnować terminów i żeby projekt na 

drogę do Kirejewszczyzny nie stracił ważności i aby urząd nie przegapił terminu na złożenie 

wniosku o dofinansowanie. W rozmowie z Gminą Sztabin dowiedziałam się, że ma być 

poprawiana droga do rzeki Biebrzy poprzez utwardzenie. Niech Burmistrz zorientuje się w tej 

sprawie (jest to odcinek drogi leżący na terenie Parku Biebrzańskiego). 

Radny Hajkowski: planujemy przeniesienie biblioteki publicznej w Różanymstoku z 

budynku gimnazjum do innego, czy wyrobimy się w czasie z przygotowaniem dokumentacji? 

Burmistrz: jesteśmy na ukończeniu wniosku na dofinansowanie, nie ma zagrożenia że 

coś zostanie niedopełnione. Kosztów inwestycji jeszcze nie znamy.  

Radny Hajkowski: gmina ma umowę z firmą Strabag na korzystanie z dróg, były już 

dwie interwencje, że jeżdżą po innych drogach niż wskazane. Czy była już z nimi rozmowa? 

Kierownik BRG Lichanów: mieliśmy wizytę w terenie, wykonawca był też osobiście 

u Burmistrza i złożył deklarację, że drogi zniszczone przez nich zostaną przywrócone do 

stanu właściwego. Wykonawca przedstawi też informację, jaką usługę zrobi dla gminy w 

ramach zadośćuczynienia.  

Radny Jedliński: proszę wziąć też pod uwagę to co zgłaszałem w sprawie wykonawcy.  

Burmistrz: mamy to na uwadze. Firma ma teraz samych podwykonawców, dopiero w 

połowie maja sama firma wchodzi na teren budowy.  

Radny Jedliński: złożono wniosek na trzy drogi: Jasionówka kol., Małyszówka kol. i 

Reszkowce. Na jaki program zostały złożone i kiedy będzie rozstrzygnięcie?   

Kierownik BRG: zgłoszono do programu Narodowego przebudowy dróg lokalnych do 

Wojewody. Rozpatrzenie wniosku ok. 2 miesiące, a złożyliśmy 17 kwietnia. 

Radny Jedliński: na portalu isokolka została nagłośniona sprawa pozyskania środków 

przez Suchowolę na budowę ośrodka kultury. Jakiego rodzaju źródła to były i czy nie warto 

zainteresować się tą sprawą przez nas? Może uda się nam złożyć wniosek na budowę DK. 

Burmistrz: z rozmów z Urzędem marszałkowskim wynika, że biorą pod uwagę 

ogłoszenie konkursu na budowę DK i miejsc użyteczności publicznej. Może uda się nam z 

tego skorzystać. 

Radny Hajkowski: w Grodziszczanach są drzewa do wycinki, wniosek został złożony 

na wycinkę, na jakim to etapie i czy istnieje możliwość przyśpieszenia procedury.   

Kierownik BRG: jeśli drzewa są zaznaczone to znajdują się na naszej działce i 

pozwolenie wydaje Starosta. Postaramy się wszystko przyspieszyć , ale wycinki może 

dokonać tylko firma która ma do tego uprawnienia i specjalizację.  

Radny Hajkowski: proszę o zorganizowanie spotkania w sprawie Orlika w 

Różanymstoku z salezjanami o zasadach użytkowania boiska przez młodzież. 

Radny Truchanowicz: chodzą słuchy, że Burmistrz planują jakąś inwestycję w 

Budynku po SP ZOZ ale nikt nie wie co to ma być. 



Burmistrz: złożyliśmy wniosek na dofinansowanie zadania wykonania i uruchomienia 

mieszkań dla osób niepełnosprawnych, które mają się uspołeczniać. W tym budynku dach 

wymaga remontu. Koszt zadania 300 – 400 tys. zł. 

Radny Truchanowicz: czy będzie remontowany cały budynek? 

Burmistrz: tylko część na parterze, ocieplenie ścian, odświeżenie pomieszczeń, 

wymiana stolarki i zakup kotła grzewczego. Nie mamy możliwości na adaptację całego 

budynku.  

Radny Truchanowicz: sprawdźcie, czy istnieje możliwość wykonania elewacji na 

całym budynku, aby jakoś to wyglądało. 

Burmistrz: realizacja zadania będzie w 2020 roku. Może zastanowimy się nad 

zabezpieczeniem środków na termomodernizację całego budynku.  

Radny Truchanowicz: jak jest z wykonaniem inwestycji drogowych, które drogi będą 

robione? 

Burmistrz: musimy wyznaczyć priorytety, co chcemy wykonać.  

Radny Jedliński: gospodarka niskoemisyjna i wymiana pieców, czy gmina wystąpiła 

do Urzędu Marszałkowskiego o rozszerzenie gamy paliw na opał? 

Burmistrz: otrzymaliśmy odpowiedź, że nie jest to możliwe z powodu sporządzonej 

specyfikacji. Aby zmienić rodzaj paliwa należałoby zmienić specyfikację na nową a już nie 

ma czasu bo zbliżamy się do ogłoszenia przetargu. Nikt nikogo nie zmuszał do udziału w tym 

programie, kto się deklarował wiedział o co chodzi. 

Radna Adamowicz: profilowanie dróg, dlaczego nie jest robione czy temu że sucho? 

Kierownik BRG: robiliśmy objazd po drogach i stwierdziliśmy, że większość z nich 

jest w zadowalającym stanie. Prace równania zostały wstrzymane z uwagi na warunki 

atmosferyczne. Jak pogoda się zmieni i popada sprzęt będziemy wysyłać tam, gdzie będzie to 

konieczne a nie na wszystkie drogi. 

Radny Bałdowski: żywopłot i drzewo na up. Południowej zasłaniają szyld sklepu, 

proszę o interwencję. 

Burmistrz: sprawdzimy czyje to jest i zajmiemy się sprawą.  

Radny Owsiejko: w małym parku na utwardzonym terenie parkowane są samochody, 

ustawić donice utrudniające parkowanie.  

 

 Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad VII sesji, Przewodniczący zamknął obrady o 

godz. 12:52. 
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